



National Farmers Union in New Brunswick
Union nationale des fermiers au Nouveau-Brunswick

Public Service Announcement

(le français suit)

For immediate release

October 30, 2014

Two NFU Board members recognized for leadership

The National Farmers Union in New Brunswick is honoured to announce that two of its board members have been recognized as leaders through 21inc in 2014 – 2015. Rébeka Fraser-Chiasson and Emily Shapiro participated last week in a province wide tour with the other 19 recognized leaders from New Brunswick.

Rébeka Fraser-Chiasson currently owns and manages her farm La Ferme Terre Partagée in Rogersville. She sits on the board of the National Farmers Union in New Brunswick as well as the Conservation Council of New Brunswick. Rébeka says that “it’s a tribute to the local food and local farms movement that 21inc felt that it was important to value rural life and farms. Our fellow participants value the different perspective we can bring to the table. I’m really excited to see how I connect to others and their visions of New Brunswick.”

Emily Shapiro is the Women’s Director for the NFU in NB, she co-owns Becaguimec Farm and works as a Programs Manager at the Fallsbrook Centre. “As a young female beginning farmer this experience is extremely important both in terms of having exposure to the brilliant minds of my fellow leaders as well as bringing ideas from rural New Brunswick and the farming sector to the table. Traveling the province with 20 diverse, mindful, and challenging young people, including Rébeka, has enabled me to bring ideas back to my farm and to my community.”

21inc has been recognizing New Brunswick’s young leaders since 2007. Every year 21 selected leaders from the New Brunswick (with others from Nova Scotia and PEI) embark on a 10 month leadership journey including a one week tour around the province, multiple training weekends to help them develop and implement their vision of New Brunswick. Visit www.21inc.ca for more information.

The NFU in NB is an accredited general farm organization representing farm families in all agricultural commodities. The NFU works toward the development of economic and social policies that will maintain the family farm as the primary food-producing unit. For more information see: www.nfunb.org

- 30 -

Contact:

Amanda Wildeman, Executive Director, NFU in NB (506) 260-0087, info@nfunb.org



National Farmers Union in New Brunswick
Union nationale des fermiers au Nouveau-Brunswick

Message d'intérêt publique

Pour publication immédiate

le 30 octobre 2014

Deux membres du conseil d'administration de l'UNF au NB reconnues comme jeune leaders

L'Union nationale de fermiers au Nouveau-Brunswick est fière d'annoncer que 21inc a reconnu deux de ses membres du conseil d'administration comme jeunes leaders pour l'année 2014 - 2015. Rébeka Fraser-Chiasson et Emily Shapiro ont participé la semaine dernière à une tournée provinciale avec 19 autres jeunes leaders du Nouveau-Brunswick.

Rébeka Fraser-Chiasson gère sa propre ferme, La Ferme Terre Partagée à Rogersville. Elle est membre du conseil d'administration pour l'UNF au NB et le Conseil de conservation du Nouveau-Brunswick. Dans ses mots, “c'est un hommage à la nourriture local et les fermes locales que 21inc a voulu valoir la vie rurale et les fermes. Nos collegues valent la perspective différente que nous apportons. Je suis enthousiaste de voir comment je connecte avec les autres et leurs visions du Nouveau-Brunswick.”

Emily Shapiro est la Directrice des femmes pour l'UNF au NB. Emily est co-propriétaire de Becaguimec Farm et est Directrice de programmes au Centre Fallsbrook. “Étant une fermière débutante, cette expérience est extrêmement importante pour apprendre des esprits brillants de mes collègues et aussi pour pouvoir contribuer des idées du Nouveau-Brunswick rural et du secteur agricole. Voyageant la province avec 20 jeunes diverses, attentifs, et stimulants, incluant Rébeka, m'a permis de rapporter des nouvelles idées à ma ferme et à ma communauté.”

21inc reconnaît les jeunes leaders du Nouveau-Brunswick depuis 2007. Chaque année 21 leaders sont sélectionnés du Nouveau-Brunswick (et d'autres de Nouvelle Écosse et l'Île du Prince Édouard). Ils participent à un programme de 10 mois, incluant une tournée d'une semaine et plusieurs fins de semaines formatives pour les aider à développer et mettre en marche leurs visions du Nouveau-Brunswick. Voir www.21inc.ca pour plus d'informations.

L'UNF au NB est un organisme agricole général agréé qui représente les familles fermières dans toutes les denrées agricoles. L'UNF travaille pour le développement de politiques économiques et sociales qui vont garder la ferme familiale comme unité primaire de production des aliments. Pour en savoir plus visiter: www.nfunb.org

- 30 -

Contact:

Amanda Wildeman, Executive Director, NFU in NB (506) 260-0087